

《单词百科:misconception是什么意思?misconception怎么发音?misconception的解释和用法》

英语单词misconception是什么意思?misconception怎么读?misconception怎么发音?简答网为您整理了misconception的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



misconception怎么读

misconception的读音:[m sk n sep n]

misconception的意思

1、n.误解;错觉;错误想法;

misconception的近义词

1、delusion n.欺骗;谬见;错觉;妄想;

- 2、error n.错误，过失；
- 3、fallacy n.谬误，谬见；谬论；错误；
- 4、illusion n.错觉；幻想；错误观念；假象；
- 5、misapprehension n.误会，误解；

misconception的反义词

- 1、conception n.概念，观念；构思，设想；怀孕；

misconception的双语例句

- 1、" To see every bush and tree on Mount Bagong as an enemy soldier " is an example of misconception.

“ 八公山上,草木皆兵 ”,是错觉之一例.

- 2、According to the Bulgarian insurance company stubs, misconception that it is sold 26 copies.

中保公司根据保单存根,误认为是售出了26份.

- 3、frequently held misconceptions about the disease

对这种疾病常见的误解

- 4、There are many fears and misconceptions about cancer.

人们对癌症非常恐惧，而且存在许多错误看法。

- 5、Julie Gardner on the misconception about the amount of sex in Torchwood.

火炬木中大量对于性的误解.

- 6、This misconception and his gallantry seemed in some way to bring her and me closer together.

这种误解和他的殷勤反倒使我和她更亲密了.

- 7、A common misconception is that there is something inherently electrical about a watt or kilowatt.

通常有一个错误的认识,以为瓦和千瓦是专门用在电上的.

8、 Probably the greatest misconception about Japanese fighters is the belief that they will never surrender.

也许对日本兵的最大的误解是他们永不投降.

9、 Let me know . everything is because of my misconception. OK?

9月3日9:07告诉我. 这一切都是我的误解, 好 吗 ?

10、 It is a popular misconception that all Scotsmen are mean.

很多人误以为苏格兰人都很小气.

11、 Comrades, this is a misconception.

同志们, 这是一种误解.

12、 There is a strange misconception about you and you will do well to correct it.

这里有一个关于你的奇怪的误会,你必须把它澄清.

13、 This is a misconception, he says.

他表示,这是一种错误的看法.

14、 views based on misconception and prejudice

由误解和偏见而形成的观点

15、 a popular misconception (= one that a lot of people have)

很多人都有的错误观念

16、 Many tennis players have a misconception of achieving topspin on groundstrokes.

许多网球选手对于落地回击上旋球有误解.

17、 Currently, people have a misconception about flower.

但现在人们对花产生了一个误解.

18、Another popular misconception has to do with Islam and terrorism.

另一个错误的观念牵涉到回教和恐怖主义.

以上是简答网为您整理的misconception怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于misconception的用法、misconception的释义、misconception的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/misconception>

